
Protokół Nr X/2011 

Rady Miejskiej Dobrzyń nad Wisłą 

z dnia 9 września 2011 roku  

  

Sesję rozpoczęto o godzinie dziewiątej, zakończono, o godz. dziesiątej trzydzieści. 
Miejsce obrad sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Dobrzyniu nad Wisłą, ul. 
Szkolna 1. 

Otwierając obrady dziesiątej Sesji Rady Miejskiej, Przewodniczący – Henryk Domeradzki 
stwierdził, że Sesja została zwołana zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym. 
W obradach uczestniczyło 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował zebranych, że sesja została zwołana w trybie 
nadzwyczajnym na wniosek Pana Burmistrza z uwagi na awarię urządzenia niezbędnego do 
pracy w sieci komputerowej, która może spowodować utratę baz danych. 

Następnie przewodniczący Rady Miejskiej odczytał proponowany porządek obrad. 

             

do punktu 2 

  

Pani Witkowska Celina – Skarbnik,  omówiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 
gminy na 2011 rok, na zakup sprzętu komputerowego. Jest propozycja znalezienia środków 
między paragrafami. Jest to zakup § 605- zakupy majątkowe, o których decyduje rada. 

Z powodu zagrożenia sieci komputerowej niezbędne jest zakupienie firewall. 
Na zakup urządzenia przenosi się: 5.000,00 zł z gospodarki gruntami / 2.500,00 zł wypisy z 
rejestru gruntów, mapy, ogłoszenia; 2.500,00 zł przygotowanie dokumentów związanych ze 
sprzedażą lokali/ oraz 10.000,00 zł z wydatków rzeczowych administracji. 

Do półrocza na komputeryzacje wydaliśmy 31.000 zł takie do końca roku będzie wydane ok. 
100.000 zł. 

Kazimierz Janecki – uważam, że nie ma szans ,aby  zabrać  to z przystanków autobusowych. 
Wczoraj była oświaty dyrektorzy zgłaszali , że kierowcy nie będą się zatrzymywali tam gdzie 
nie ma przystanków. Kwota 15.000 zł to nie jest dużo i można to znaleźć gdzie indziej. 
Celina Witkowska- na delegacje jest kwota 5.000 zł to nie jest dużo, tak musimy 
dofinansować bo są wyjazdy, które muszą być . 

Maria Pruchniewska – są dwie propozycje: 

Jak na dzień dzisiejszy wygląda sprawa wykupu gruntów. 



 Burmistrz- są prowadzone rozmowy z Panem Góreckim i te pieniądze muszą być 
zabezpieczone. 

Jak jest z przygotowaniem materiałów do przygotowania remontu świetlicy w Glewie. 

Sławomir Kowalewski- to jest też robione z funduszu sołeckiego. 

Jeżeli są zabezpieczone miejsca przystankowe jest jesień, zima i tu nie powinniśmy tego 
zabierać. 

Kazimierz Janecki- myślę, że Pani Pruchniewska dobrze zauważyła, że można pieniądze z 
wykupu gruntów wziąć. Pan Górecki nie zdecyduje się prędko na pewno. Przystanki 
zostawić.  Z wykupu zdjąć 10.000 zł i nie zastanawiać się. 

Maria Pruchniewska- znam tą sprawę i wiem, że Pan Górecki może  się „obudzi”i powie , że 
się zgadza. 

Orbaczewska Teresa-  radna. Myślę, że w porównaniu z kwotą, która jest potrzebna i 
zabieramy z rzeczy, które były przerobione do minimum. Okaże się , że wiele rzeczy jest już 
zakupionych i droczymy się niepotrzebnie. 

Takie środki powinny być zabezpieczone na tego typu sprawy. Patrzę i widzę,  że wykonane 
jest już 90% , jeśli chodzi o zakupy, które  w każdym dziale są wykorzystywane. Za 1 m-c, 2- 
m-ce nie będzie z czego brać. 

Proszę spojrzeć na załącznik Nr 2 okazuje się, że nie można z niczego brać. 

Burmistrz – możemy pomyśleć budżecie w przyszłym roku, aby pewną kwotę zapisać na 
takie cele. 

Teresa Orbaczewska- radna. Widzę ,że odsetki za I półrocze zostały już w 90% 
wykorzystane. 

Burmistrz – mogą wzrosnąć nasze dochody ponieważ sprzedajemy kotłownię. 

Orbaczewska Teresa- Jak jest z dotacją hali sportowej i na jakim etapie ona jest. 

Celina Witkowska – Skarbnik.  Na halę sportową dotacja jeszcze nie wpłynęła. Dużo mamy z 
tym pracy, ponieważ ciągle coś się zmienia. Jeszcze mamy jedną dotację 500.000 na drogę w 
Leniach Wielkich, myślę, że to otrzymamy. 

Teresa Orbaczewska-  radna, zostawmy te zadania inwestycyjne i poszukajmy tych pieniędzy 
w innych działach. 

Burmistrz- weźmy z wykupu gruntów – 5.000 zł zamiast z przystanków. 

Rada wyraziła zgodę na przeniesienia zaproponowane w projekcie uchwały 

Wobec braku pytań i dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały i 
zarządził głosowanie 



Ustawowy skład rady 15 radnych, obecnych 13 

Głosowanie: 

Za-13 

Przeciw-0 

Wstrz.-0 

  

  

do punktu 3 

  

Przewodniczący Rady – Henryk Domeradzki kończąc obrady dziesiątej Sesji, podziękował 
wszystkim uczestnikom obrad, a następnie stwierdził, że zamyka obrady dziesiątej Sesji Rady 
Miejskiej. 

  

Protokółowała                                                 Przewodniczący Rady Miejskiej 
  

Renata Kwiatkowska                                             Henryk Domeradzki 

 


